
计算机应用 2009, 29(10) 2830-2832 DOI:     ISSN: 1001-9081 CN: 51-1307/TP

本期目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索                                                            [打印本页]   [关闭] 

软件过程技术 扩展功能 

本文信息

Supporting info 

PDF(736KB)

[HTML全文] 

参考文献[PDF] 

参考文献 

服务与反馈

把本文推荐给朋友   

加入我的书架 

加入引用管理器 

引用本文 

Email Alert 

文章反馈 

浏览反馈信息 

本文关键词相关文章

反射机制

配置模型

Agent

数据交互

本文作者相关文章

徐恭旭

肖刚

陆佳炜

张元鸣

PubMed

Article by Xu,G.X 

Article by Xiao,g 

Article by Lu,J.W 

Article by Zhang,Y.M 

基于反射机制的多Agent数据交互模型研究

徐恭旭,肖刚,陆佳炜,张元鸣

浙江工业大学

摘要： 在研究Agent理论的基础上，提出软件系统的智能性、灵活性主要表现在软件系统能够感知环境与需求的

变化，根据变化来对自身业务流程做出相应的调整。重点在于结合反射技术，通过动态配置器的参与作为决策依据

进行研究，建立基于反射机制的多Agent数据交互配置模型，在现有的多Agent合作和协调机制下，该模型为开

放、异构、动态环境下多Agent数据交互提供灵活、自适应的解决方案，并将该模型应用于实际系统的设计中。

关键词： 反射机制   配置模型   Agent   数据交互   

Research of multi-Agent data interaction model based on reflection

Abstract: Based on the research of Agent theory, this paper pointed out that intelligent and flexible 
software could make its own adjustments based on the environment and requirement for business. This 
paper focused on combining reflection technology, through dynamic configuration as decision-making, 
and pointed out the model of multi-Agent data interaction based on reflection. The model could be used 
for the existing multi-Agent cooperation and coordination mechanism, and provided adaptive solution for 
data interaction in open, heterogeneous, dynamic environment. At last it was applied in the actual design 
of the system.
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